



February 6, 2022

Dear CBCGH Members:

Peace to you all! After much prayer, the Mandarin Pastoral Search Committee and the Board of Deacons recommend Pastor Luke Yan to be a pastor for our church. Pastor Luke will be responsible for the Mandarin Ministry.

Pastor Luke Yan has been in pastoral ministry since 2001 and was ordained as the pastor of Rockland Chinese Alliance Church, NY in 2007. Presently, Pastor Luke Yan serves at Gospel Operation International focusing on Mission and Outreach. Pastor Luke Yan was born in Shandong, China. He studied at the University of Shandong, and later at Christian Witness Theological Seminary, from which he earned a Master in Ministry degree.

Pastor Luke Yan and his wife, Faith, have been married for 33 years, together they have an adult daughter.

With God's permission and our members' affirmation, we hope Pastor Luke can become our full-time pastoral staff in April 2022. We are calling a general membership meeting on Sunday, February 20, 2022, immediately after Sunday service. Online voting to confirm Pastor Luke Yan will be available for all members from noon to 5 pm.

According to CBCGH by-laws, in order to confirm a pastor, we must have at least two-thirds of affirmative votes from the entire church membership, not just those who attend the meeting. It is paramount that we all pray fervently for the event and attend the meeting.

We need all members to vote. Any members who are unable to attend the meeting on February 20, 2022, should request an absentee ballot from their respective Ministry Deacons: YanMing Wang (yanminwang2002@yahoo.com) from the Mandarin Ministry, Jennifer Leung (jleung860@yahoo.com) from the Cantonese Ministry, and Dan Hseuh, (traisah@yahoo.com) or Sam Ng (samuelwng@yahoo.com), both from the English Ministry. Completed absentee ballot can be sent by email to the Church Secretary Judy Wong at hooching@gmail.com. Alternatively, you can send your absentee ballot via regular post mail to CBCGH, 160 Wintonbury Ave., Bloomfield, CT 06002. ATTN: Judy Wong. All absentee ballots must be received by midnight on February 23, 2022.

Please pray for God's guidance and let His name be glorified.

Respectfully, in Christ,

The Pastors and Deacons of CBCGH



二零二二年二月六日

康州哈城華人浸信會各位主內弟兄姊妹：

經過將近一年的禱告和尋求，國語事工聘牧委員會和教會執事會決定向全教會推介聘請晏魯牧師為本教會負責國語事工的牧師。

晏魯牧師出生於中國山東，在加州康郡福音教會和紐約華人宣道會有超過 17 年牧會經驗，現在華人福音普世差傳會服事。晏魯牧師 2001 年畢業於基督工人神學院，獲教牧學碩士學位，現在正道神學院修讀教牧博士學位。晏魯牧師與張慧鳳師母結婚 33 年，育有一成年的女兒 Jacqueline。

如果神允許，又有弟兄姊妹的印證，盼望他能在今年 4 月開始成為全時間的牧師。茲定于 2022 年 2 月 20 日主日崇拜後召開特別會員大會，在會後將以網絡投票表決來印證神的揀選與呼召。網絡投票將中午至下午 5 點之間開放。根據本教會的會章，必須有全體會友的三分之二以上（不是當天出席者的三分之二）的贊成才能通過聘牧提案。請弟兄姊妹務必為此聘牧提案迫切禱告，並在 2 月 20 日出席會員大會並投票。

如果您無法參加會議，請向國語事工執事王燕民 (yanminwang2002@yahoo.com)，或粵語事工執事陳嘉盈 (jleung860@yahoo.com)，或英語事工執事 Dan Hseuh (traisah@yahoo.com) 或 Sam Ng 吳榮基 (samuelwng@yahoo.com) 索取缺席選票。你可以通過電子郵件發送給教會秘書黃浩晶 (hooching@gmail.com) 或郵件至 CBCGH, 160 Wintonbury Ave., Bloomfield, CT 06002。ATTN: Judy Wong 提交您填寫好的缺席選票。缺席選票需要在 2022 年 2 月 23 日零時之前收到。

主內

康州哈城華人浸信會 牧者及執事會謹上